
Protokół nr XXII/20 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 25 czerwca 2020 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

 

O godzinie 12:05 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram dwudziestą drugą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. Powitał wszystkich zebranych, m.in. Panią Zofię Barczyk Dyrektor WSSPZOZ w 

Zgorzelcu, byłych i obecnych sołtysów Jagodzina i Piasecznej, Burmistrza, Panią Skarbnik, 

Sekretarza i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział trzynastu radnych, w związku z 

powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), Burmistrz Gminy i Miasta 

Mariusz Wieczorek wniósł o wprowadzenie 2 projektów uchwał 1-w sprawie zmiany uchwały 

nr 56/VI/15 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 31 marca 2015r. w sprawie wprowadzenia poboru 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w formie inkasa, wyznaczenia inkasentów 

i określenia wynagrodzenia za inkaso, 2-w sprawie zmiany uchwały nr 100/VIII/15 Rady 

Miejskiej Węglińca z dnia 30 czerwca 2015 roku w sprawie zarządzenia poboru podatków 

i opłat lokalnych w formie inkasa, ustalenia inkasentów dla poboru tych podatków i opłat oraz 

ich wynagrodzenia oraz wycofania uchwały w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 

204/XVII/19 z dnia 30 grudnia 2019 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy i Miasta Węgliniec a Przewodniczący na prośbę Pani Barczyk wniósł aby pkt dot. 

analizy funkcjonowania opieki zdrowotnej na terenie Gminy Węgliniec omówić jako pkt 3. 

Nie było pytań więc Radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia wniosku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

 

Burmistrz podziękował Pani Małgorzacie von Mulert byłej Sołtys Piasecznej oraz Panu 

Zbigniewowi Zawadzkiemu byłemu Sołtysowi Jagodzina za współpracę i wraz z 

Przewodniczącym wręczył kwiaty i drobne upominki. Następnie powitał oraz wręczył 

legitymacje nowym Sołtysom Panu Adamowi Napolskiemu i Panu Pawłowi Bodziannemu.   

 

Zgodnie z wprowadzonymi zmianami do porządku obrad, Przewodniczący przekazał głos Pani 

Zofii Barczyk. Pani Barczyk przekazała, że szpital w Zgorzelcu obsługuje POZ w Ruszowie, 

w którym zadeklarowanych jest 1532 pacjentów, w tym 159 dzieci oraz POZ w Czerwonej 

Wodzie obsługujący 1005 pacjentów, w tym 136 dzieci. Przynależność lekarzy i pielęgniarek 

uzależniona jest od ilości zadeklarowanych pacjentów. W ubiegłym roku w obu POZ wykonano 

znaczną ilość świadczeń,  mianowicie w POZ w Ruszowie 4443 a w Czerwonej Wodzie 4218. 

W porównaniu do podobnych przychodni w innych miejscowościach są to wysokie wyniki. 

Szpital w Zgorzelcu prowadzi również POZ w Gryfowie Śląskim, Wleniu, Zawidowie, 

Olszynie i Dłużynie. Głowna część działalności to szpital i poradnie specjalistyczne. W szpitalu 

rocznie przyjmowanych jest ponad 50 tys. pacjentów, z czego z miasta i gminy Węgliniec 3449 

osób. Najwięcej osób skorzystało z Oddziału Ratunkowego, Oddziału Chorób Wewnętrznych, 

Oddziału  Onkologii Klinicznej oraz z Oddziału Chirurgii Ogólnej i Chirurgii Onkologicznej. 

W zakresie ambulatoryjnej opieki specjalistycznej WSSPZOZ w Zgorzelcu udzielił 20 449 

świadczeń medycznych dla pacjentów z Gminy Węgliniec. Najwięcej skorzystano ze 

świadczeń Poradni Okulistycznej (1229 świadczeń),  Poradni Chirurgii Ogólnej (948 

świadczeń), Poradni Chirurgii Urazowo - Ortopedycznej (877 świadczeń) oraz Pracowni RTG 

(812 świadczeń). W tym roku od kwietnia zostało zwiększone zatrudnienie i poradnie 

Endokrynologiczna, Kardiologiczna, Ortopedyczna i Neurologiczna zostały wyłączone z 

ryczałtu (wizyty są nielimitowane). W tym roku zostały również otwarte dwie nowe poradnie 

Nefrologiczna i Okulistyczna, oraz dwa Oddziały Dzienne Psychiatryczne dla dzieci i 

młodzieży. Powstało także „Regionalne Centrum Opieki Koordynowanej”, rozbudowano 

Szpitalny Oddział Ratunkowy, zakończono projekt doposażania szpitala w nowoczesny sprzęt 

medyczny z zakresu onkologii (inwestycje w 85% zrealizowane z Funduszy Unijnych). Ze 

względu na koronawirusa została wydzielona osobna Izba Przyjęć dla osób z podejrzeniem 

COVID-19 oraz został stworzony oddział buforowy dla osób jeśli będą wymagały leczenia a 

nie będzie miejsc w szpitalach jednoimiennych. Pani Barczyk uzupełniając przesłane materiały 

dodała, że ogólnie zatrudnionych jest 1341 osób, w tym 222 lekarzy, 209 pracowników innych 

z wyższym wykształceniem, (tj. diagności, fizjoterapeuci, analitycy), 460 farmaceutów, 

pielęgniarek i położnych, 156 osób - personel średni pozostały (tj. technicy), 111 osób - 

personel niższy, 112 osób – obsługa, 70 pracowników administracji. Ze względu na 

koronawirusa od marca nastąpił paraliż służby zdrowia. Jest to czas, który wydłuża pracę 

wszystkich komórek, gdyż po każdym pacjencie należy zdezynfekować powierzchnie. Ciągle 

funkcjonujemy w strachu i niebezpieczeństwie. Brakuje środków ochronnych, których ceny 

wciąż rosną. Jednak jako jednostka powiatowa mamy najniższy wskaźnik zdarzeń z COVID-

19 na terenie Województwa Dolnośląskiego. W całym szpitalu mieliśmy zakażonych 2 

pracowników i 3 pacjentów.  Pani Barczyk odpowiadając na pytania radnego Stanisława 

Papieża przekazała, że nie ma jednoznacznej oceny pracy w POZ, gdyż jednej osobie lekarz 

może odpowiadać a drugiej nie i to są sprawy bardzo indywidualne. Obecnie ciężko jest 

pozyskać nowych lekarzy do takich przychodni, gdyż wolą oni większe miejscowości z 



lepszym zapleczem. Uważa na dzień dzisiejszy, biorąc pod uwagę ilość pacjentów, to stan 

lekarzy jest na optymalnym poziomie. Jeśli chodzi o rehabilitację to jest w stałym kontakcie z 

Burmistrzem i działania są w toku. Odpowiadając na pytanie radnej Marii Fedyczkowskiej 

dotyczące braku możliwości korzystania z nowego Centrum Radioterapii w Zgorzelcu 

wyjaśniła, że o tej sprawie wie już Minister, Prezydent, Premier i Prezes Kaczyński. Wiele razy 

monitowała w tej sprawie, osobiście jeździła na spotkania. Udało się pozyskać zewnętrznego 

inwestora. Przez 6 miesięcy Radioterapia funkcjonowała, ponieważ otrzymaliśmy 500 tys. ze 

Starostwa w Zgorzelcu. Przeszliśmy wszelkie kontrole. Sprawdzało nas nawet ABW, CBA i 

mimo, że nikt nie miał żadnych uwag, nie udało nam się pozyskać kontraktu. Według jej wiedzy 

wszystko blokuje Dyrektor Maciejczyk, który jest dyrektorem Dolnośląskiego Centrum 

kierownikiem Kliniki Radioterapii Uniwersytetu Medycznego we Wrocławiu, prezesem 

Polskiego Towarzystwa Onkologicznego oraz prezesem Ogólnopolskiego Zrzeszenia 

Publicznych Centrów i Instytutów Onkologicznych i jest jednocześnie konsultantem 

wojewódzkim i to on wydał opinię negatywną. Przestraszył się, że to jest za dobra jednostka z 

bardzo wysoką jakością usług i że ludzie będą woleli przyjeżdżać do Zgorzelca. Następnie 

odpowiadając na pytania radnego Waldemara Błauciaka dotyczące możliwości zwiększenia 

ilości dni przyjmowania lekarza w Czerwonej Wodzie przekazała, że raczej nie ma takiej 

możliwości, gdyż nie będzie się to bilansować, natomiast Pani Doktor Pierzchalska, w razie 

potrzeby, przyjmie pacjentów również w POZ w Dłużynie, gdzie także przyjmuje dwa dni w 

tygodniu. Odpowiadając na pytania radnego Dawida Szymczaka, wyjaśniła, że nie otworzyła 

by drugiego konkurencyjnego ośrodka zdrowia w Węglińcu, gdyż nie ma nic gorszego jak jeden 

niszczy drugiego a poza tym jest tu za mała populacja. Następnie radny Andrzej Fink zwrócił 

się do Barczyk z pytaniem czy jest możliwość przewrócenia stacjonarnego punktu 

krwiodawstwa w Zgorzelcu, na co Pani Barczyk odpowiedziała, że to nie należy do jej 

kompetencji, gdyż jest to wyodrębniona dziedzina, ale może w naszym imieniu  wystosować 

pismo do odpowiedniej instytucji w tej spawie. Radny Marek Wawrzynek zwracając się do 

Pani Barczyk poprosił  ją o sporządzenie i przesłanie kalkulacji, ile kosztowała by obsługa POZ 

w Ruszowie i Czerwonej Wodzie gdyby lekarz przyjmował pięć dni w tygodniu. Po skończonej 

dyskusji Pani Barczyk podziękowała za zaproszenie, pożegnała się i opuściła salę posiedzeń.  

 

Następnie przystąpiono do punktu INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący obrady 

przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Dodał, że 

jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części posiedzenia. W 

przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana pisemna 

odpowiedź. 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁÓW SESJI Z DNIA 21 I 28 MAJA 

2020R.  Uwag nie zgłoszono więc przystąpiono od razu do głosowania, wpierw w sprawie 

przyjęcia protokołu z dnia 21.05.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

 
Następnie przestąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu sesji z dnia 28.05.2020 r. 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc maj br. stanowi 

zał. nr 5. 

Pytań nie było więc radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

 

Po zakończonym głosowaniu Przewodniczący przeszedł do punktu związanego z ANALIZĄ 

PRACY MGOPS ZA 2019 ROK (zał. nr 6) 

Przewodniczący przypomniał, że temat został szczegółowo omówiony przez Panią kierownik 

Grażynę Srokę na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji. Pytań nie było więc radni 

przystąpili od razu do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

 

Radni przystąpili do głosowania w sprawie omawianego przed chwilą tematu związanego z 

analizą funkcjonowania opieki zdrowotnej na terenie Gminy Węgliniec. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 



Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu tj. ANALIZY PRACY MGOK ZA 2019 ROK (zał. nr 

7) 

Przewodniczący przypomniał, że także ten temat był omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji, w którym uczestniczył Dyrektor MGOK Pan Bogdan Walczak. Do tego tematu 

również nie było pytań, więc przystąpiono od razu do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

 

O godzinie 13:15 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

 

Po wznowieniu posiedzenia Przewodniczący przystąpił do realizacji BLOKU UCHWAŁ. Projekty 

rozpatrzono w następującej kolejności: 

 

1. w sprawie zmian w budżecie 

Głos zabrała Pani Skarbnik, która po krótce omówiła najważniejsze rzeczy. Przekazała, że 

uchwała w sprawie zmian w budżecie wprowadza przede wszystkim dotacje, którą 

otrzymaliśmy z zewnątrz na realizacje zadań gminy. Dotacje również dotyczą przejęcia przez 

Gminę Węgliniec zadania utrzymania czystości drogi powiatowej ul. Piłsudskiego. Na ten cel 

otrzymamy z powiatu, na podstawie porozumienia, kwotę 9750 zł. Kolejne dotacje 

otrzymaliśmy na organizację wyborów Prezydenta RP na łączną kwotę 28 589 zł oraz na 

zadania oświatowe, zakup komputerów w kwocie 54 981 zł i remont stołówki w Szkole 

Podstawowej w Ruszowie w kwocie 25 000 zł. Pytań do projektu uchwały nie było, więc po 

przekazaniu przez Przewodniczącego Komisji Gospodarczej informacji o pozytywnym 

zaopiniowaniu uchwały,  radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały.   

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

Rada podjęła uchwałę nr 321/XXII/20 w sprawie zmian w budżecie  (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 8). 

 

2. w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

Przewodniczący Rady przekazał, że uchwała dotyczy wydzierżawienia od Nadleśnictwa 

Węgliniec nieruchomości, która stanowi dojazd do stadionu miejskiego. Przewodniczący 

Komisji Gospodarczej przekazał, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań 

nie było, więc radni przystąpili do głosowania.  

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

Rada podjęła uchwałę nr 322/XXII/20 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości  (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 9). 

 

3. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Wawrzynek przekazał, że komisja wszystkie 

projekty uchwał dotyczące wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia bądź dzierżawy gruntu zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodniczący Rady dodał, że wszystkie uchwały zawierają dopisek, że okres 

najmu/dzierżawy wynosi „do 5 lat”. Pytań nie było więc radni od razu przystąpili do 

głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

Rada podjęła uchwałę nr 323/XXII/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 10) 

 

4. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych  

Pytań nie było więc radni od razu przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

Rada podjęła uchwałę nr 324/XXII/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11) 



 

5. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową  

Pytań nie było więc radni od razu przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

Rada podjęła uchwałę nr 325/XXII/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę 

kubaturową (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12) 

6.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Pytań nie było więc radni od razu przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

Rada podjęła uchwałę nr 326/XXII/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 13) 

 

7. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Pytań nie było więc radni od razu przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

Rada podjęła uchwałę nr 327/XXII/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 14) 

 

8. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  



Pytań nie było więc radni od razu przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

Rada podjęła uchwałę nr 328/XXII/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15) 

 

9. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu garażu  

Pytań nie było więc radni od razu przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

Rada podjęła uchwałę nr 329/XXII/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu garażu (niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 16) 

 

10. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Pytań nie było więc radni od razu przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

Rada podjęła uchwałę nr 330/XXII/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 17) 

 

11. w sprawie zmiany uchwały nr 56/VI/15 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 31 marca 

2015r. w sprawie wprowadzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w formie inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za 

inkaso 



Glos zabrał Burmistrz, który przekazał, że w związku z wyborem nowych sołtysów w 

sołectwach Jagodzin i Piaseczna musimy wskazać imiennie osoby, które będą upoważnione do 

poboru podatków. Pytań nie było, więc po otrzymaniu informacji od Przewodniczącego 

Komisji Gospodarczej o pozytywnym zaopiniowaniu obu wprowadzonych przez Burmistrza 

projektów uchwał, radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

Rada podjęła uchwałę nr 331/XXII/20 w sprawie zmiany uchwały nr 56/VI/15 Rady Miejskiej 

Węglińca z dnia 31 marca 2015r. w sprawie wprowadzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w formie inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia 

wynagrodzenia za inkaso (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 18) 

 

12. w sprawie zmiany uchwały nr 100/VIII/15 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 30 czerwca 

2015 roku w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat lokalnych w formie inkasa, 

ustalenia inkasentów dla poboru tych podatków i opłat oraz ich wynagrodzenia  

Pytań nie było więc radni od razu przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Łukasz Kocot, Stanisław Papież, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, 

Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Grabowska, Łukasz Pańków 

Rada podjęła uchwałę nr 332/XXII/20 w sprawie zmiany uchwały nr 100/VIII/15 Rady 

Miejskiej Węglińca z dnia 30 czerwca 2015 roku w sprawie zarządzenia poboru podatków 

i opłat lokalnych w formie inkasa, ustalenia inkasentów dla poboru tych podatków i opłat 

oraz ich wynagrodzenia (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 19) 

 
Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego, 

przekazano, że komisje nie wypracowały żadnych wniosków. Następnie zapoznano się z 

korespondencją skierowaną do rady w okresie międzysesyjnym. 

 

W punkcie  ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Burmistrz uzupełniając informacje 

zawarte w otrzymanym przez radnych piśmie przekazał, że została już podpisana umowa z 

wykonawcą na remont drogi 296. Następnie radny  Marek Wawrzynek prosił aby w związku z 

remontem przejazdu kolejowego znajdującego się przy wyjeździe z Węglińca, wystosować do 

PKP pismo z prośbą, aby w planowanym remoncie uwzględnili budowę chodnika.  

 

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Przybyła na sesję mieszkanka Węglińca poprosiła o interwencję w sprawie 

przestawienia ludmerów, które znajdują się blisko dzierżawionego przez nią 



garażu. Przekazała, że podczas ich opróżniania brudzony jest dach jej garażu. 

Burmistrz przekazał, że zostanie przeprowadzona wizja lokalna i zorganizowane 

spotnienie z mieszkańcami wspólnoty do której Pani należy, aby przedyskutować 

zaistniałą sytuację i ewentualnie znaleźć nowe miejsce na usytuowanie ludmerów. 

➢ Radny Dawid Szymczak przedstawiał wnioski wypracowane na komisji 

mieszkaniowej. Pierwszy dotyczył zmiany uchwały w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy, a 

drugi dotyczył zmiany uchwały dotyczącej wykupu mieszkań komunalnych za 1%.  

➢ Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z przejściem na emeryturę i w 

najbliższym czasie zmianą miejsca zamieszkania, zgodnie z obowiązującymi 

przepisami, zamierza zrzec się mandatu radnego.  

➢ Burmistrz przekazał, że z Funduszu Inwestycji Samorządowych została nam 

przyznana kwota 1 747 471 zł. 

 

Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 14:09, Przewodniczący 

Rady oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam dwudziestą drugą sesję Rady 

Miejskiej Węglińca”. 

 

 

 

 

 

  Przewodniczący Rady 
 

 

                                                                                  Wiesław Piechota 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała:  

Alicja Biardzka 


